

Title (en)

Plug connector with soldered circuit board.

Title (de)

Stecksockel mit angelöteter Leiterplatte.

Title (fr)

Connecteur à fiches avec circuit imprimé soudé.

Publication

EP 0585816 A1 19940309 (DE)

Application

EP 93113661 A 19930826

Priority

- DE 4228491 A 19920827
- DE 4328426 A 19930824

Abstract (en)

The invention relates to a plug base for printed circuit boards, in the case of which plug base the plug contacts are soldered to connections on the printed circuit board. In order to be able to solder all the connections between the plug contacts of the base and of the printed circuit board in one soldering process, those connecting tabs of the plug contacts which face the printed circuit board are guided into the vicinity of the front edge of the carrier, which is designed as a plug base, and are thus accessible to the solder bath when the printed circuit board is immersed in said solder bath. Advantageous developments relate to the locking of the printed circuit board (1) with respect to the carrier (2) or base before or after soldering, respectively. In this case, the printed circuit board (1) is seated by means of slots (4 to 7) on the solder tabs (16) which extend parallel to the surface (18) of the carrier (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Stecksockel für Leiterplatten, bei dem die Steckkontakte mit Anschlüssen auf der Leiterplatte verlötet sind. Um alle Verbindungen zwischen den Steckkontakten des Sockels und der Leiterplatte in einem Lötvorgang löten zu können, sind die der Leiterplatte zugewandten Anschlußfahnen der Steckkontakte in die Nähe der Vorderkante des als Stecksockel ausgeführten Trägers geführt und damit für das Lötbad erreichbar, wenn die Leiterplatte in ein Lötbad eintaucht. Vorteilhafte Weiterbildungen beschäftigen sich mit der Arretierung der Leiterplatte (1) gegenüber dem Träger (2) bzw. Sockel vor bzw. nach der Lötzung. Dabei sitzt die Leiterplatte (1) mit Schlitten (4 bis 7) auf den Lötfahnen (16) auf, die sich parallel zur Oberfläche (18) des Trägers (2) erstrecken. <IMAGE>

IPC 1-7

H01R 23/70; H01R 23/68

IPC 8 full level

H05K 7/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

H01R 12/58 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 1139902 B 19621122 - LICENTIA GMBH
- [A] US 5110298 A 19920505 - DORINSKI DALE W [US], et al
- [A] US 2962692 A 19601129 - WHITE ARTHUR A
- [A] US 4938701 A 19900703 - HEBERLING JAMES R [US]
- [A] WO 8907849 A1 19890824 - ITT IND LTD [GB]

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

DE 4328426 A1 19940303; DE 59305124 D1 19970227; EP 0585816 A1 19940309; EP 0585816 B1 19970115; ES 2101181 T3 19970701

DOCDB simple family (application)

DE 4328426 A 19930824; DE 59305124 T 19930826; EP 93113661 A 19930826; ES 93113661 T 19930826